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      Аннотация

    
        
          Объектом исследования является ресторан ООО «Трюмо».
Целью выпускной квалификационной работы является анализ затрат предприятия ООО «Трюмо» для их дальнейшей оптимизации и снижении. 
На основе анализа затрат предприятия были выделены основные расходы ресторана «Бюро». 
Была проанализирована конкурентоспособность предприятия, а также разработаны меры по снижению затрат в ресторане. 
Сделан анализ финансовой устойчивости предприятия, общих затрат, издержек обращения, налоговой политики организации. Отдельно рассмотрена структура издержек обращения и текущие расходы предприятия. 
Разработаны мероприятия для снижения расходов и увеличения прибыли ресторана.
        

        
          The object of the study is the restaurant LLC "Trumo".
The purpose of the final qualifying work is to analyze the costs of the company LLC “Trumo” for their further optimization and reduction.
Based on the analysis of the costs of the enterprise, the main expenses of the restaurant “Bureau” were identified.
The competitiveness of the enterprise was analyzed, and measures to reduce costs in the restaurant were developed.
The analysis of the financial sustainability of the enterprise, total costs, distribution costs, tax policy of the organization. The structure of distribution costs and current expenses of the enterprise are considered separately.
Developed activities to reduce costs and increase restaurant profits.
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